

Legal Implication Information regarding this Form

Chinese Consulate defines a minor (child) as anyone under the age of 18 years.

Before you complete the form, please understand that you are giving permission for your child/children to obtain a visa and with that visa and the passport, they can travel internationally to China with another parent or legal guardian or by themselves. China is not a party of The Hague Convention on Civil Aspects of International Child Abduction and there are no bilateral treaties in force between China and the U.S. If you suspect this might be an attempt to gain your permission without your understanding of international parental child abduction, please visit <https://travel.state.gov/content/travel/en/International-Parental-Child-Abduction.html> for more information or contact U.S. State Department at 1-888-407-4747 or via e-mail at preventabduction1@state.gov or contact a professional legal service for advice.

Chinese Consulate and Chinese Visa Office cannot answer your question regarding to international child abduction.

此表格法律责任

中国驻美国领馆定义未成年人（儿童）为 18 岁以下

在您填写表格之前，请您了解此表格是准许您的孩子申请中国签证，在持有有效中国签证和护照时，他们可以与另一方家长或法定监护人或他人一起出境并前往中国。中国不是“海牙国际绑架民事方面公约”的缔约国，中美之间也没有任何双边条约。如果您怀疑这可能是在您不了解国际父母诱拐孩子的情况下获得您的许可，请拜访 <https://travel.state.gov/content/travel/en/International-Parental-Child-Abduction.html> 或您可以通过电话和电子邮件麻上与美国民事国家政府协助处联系。电话是 1-888-407-4747，电子邮件是：preventabduction1@state.gov。您还可以和当地专业法律顾问咨询。

中国领馆和 Chinese Visa Office 不能为您提供国际父母诱拐孩子法律信息。

Instructions to Complete the Form

If parents reside in the U.S. and can provide a copy of their passport, then there is no need to complete this form.

Please read before filling the form -you will need to complete one form per child.

(if you have two kids, you will need to complete a form for each child)

If you reside in the U.S., a copy of your driver license and the child travel consent form must be **notarized by a public notary**. If you reside in the U.S., and can provide a copy of your U.S., or foreign passport with valid U.S. green card or visa, then you do not need to provide the notarization of this form.

If you reside internationally, a copy of your passport and the child travel consent form must be **authenticated by the Chinese Consulate in your country**. Consult your country's Chinese Consulate regarding authentication processes.

We need the **original** notarization or authentication of this form and either a copy of your U.S. driver license or a copy of your foreign passport. Please mail us the original along with your child's other documents for their Chinese visa.

Please complete the form in its entirety. Do not leave any spaces blank.

The signature must be hand signed. Digital signatures will not be accepted.

Please contact us at 713-774-5606 or office@visa-chinese.com if you have questions

填写表格的说明

如果您居住在美国，您的驾驶执照副本和填好，并且可以提供您的美国护照或外国护照加有效美国绿卡或签证的复印件，那您无需提供此表格。

请在填写表格之前阅读 - 您需要为每个孩子填写一份表格。

(如果你有两个孩子，你需要为每个孩子填写一张表格)

如果您居住在美国，您的驾驶执照副本和填好的儿童旅行同意书必须由**当地公证人公证**。如果您居住在美国，并且可以提供您的美国护照或外国护照加有效美国绿卡或签证的复印件，那您无需提供此表格。

如果您居住在国外 (不在美国)，您的护照复印件和儿童旅行同意书必须由**贵国的中国领事馆认证**。认证过程，请咨询贵国的中国领事馆。

我们需要以下表格以及您的美国驾驶执照副本或您的外国护照复印件的公证的**原件**。请将原件和您孩子的其他文件一起邮寄给我们。

请完整填写表格。不要留下任何空白

签名必须手签。不接受电子版签名。

如果您有任何问题请和我们办公室联系。电话：713-774-5606 或

电子邮件：office@visa-chinese.com

此表格是为申请中国签证备用，申请中国旅行证无效

Child Travel Consent Form

Parent Information

Legal Name (Parent/Legal Guardian): _____

Parent Passport or U.S. Driver License ID #: _____

Parent Date of Birth: (M/D/Y) ____/____/____

Parent Birth Place (city and country): _____

Relationship with the Minor: (Mother/Father/Legal Guardian) _____

Minor Information

Minor Legal (Your child) Name: _____

Minor Passport #: _____

Minor Date of Birth: (M/D/Y) ____/____/____

Minor Birth Place (city and country): _____

Declaration

_____, has my/our consent to travel with: _____
(Child's Full Name) (Full Name of Accompanying Person)

whose passport number is: _____ to obtain a **Chinese Visa in the U.S. and visit**
(U.S. or Foreign Passport Number)

China from _____ (M/D/Y) to _____ (M/D/Y)
(Departure date to China) (Departure from China)

I understand my child will be traveling internationally to China and has my consent to do so.

Legal Name (Parent/Legal Guardian): Print Name: _____

Signature: _____ Date: _____

-----U.S. Public Notary – please read -----

This is a statement for a non-traveling parent/legal guardian giving permission to the other parent/legal guardian for the minor to travel abroad to China.